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Abstract (en)
The combing machine contains a can plate (21) and, above this, a coiler (19). A fibre sliver (F) coming from a drawframe of the combing machine is
brought forward on a conveyor band (8). The conveyor band (8) runs around a first deflecting roller, which is arranged at the drawframe and which is
driven jointly with this, and around a second deflecting roller (11) which is arranged above the coiler (19). Furthermore, a pair of calender rollers (14,
15) is arranged above the coiler (19). The second deflecting roller (11), which is driven by the running conveyor band (8), is coupled to one of the
calender rollers (14) via a toothed belt (17). There is therefore no need for any separate drive connections to the calender rollers (14, 15). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Kämmaschine enthält einen Kannenteller (21) und über diesem ein Trichterrad (19). Ein Faserband (F) das von einem Streckwerk der
Kämmaschine kommt, wird auf einem Transportband (8) herangeführt. Das Transportband (8) läuft um eine erste Umlenkrolle, die beim
Streckwerk angeordnet ist und gemeinsam mit diesem angetrieben wird, und um eine zweite Umlenkrolle (11), die über dem Trichterrad (19)
angeordnet ist. Ferner ist über dem Trichterrad (19) ein Kalanderwalzenpaar (14, 15) angeordnet. Die zweite Umlenkrolle (11), die vom laufenden
Transportband (8) angetrieben wird, ist über einen Zahnriemen (17) mit einer der Kalanderwalzen (14) gekuppelt. Dadurch sind keine gesonderten
Antriebsverbindungen zu den Kalanderwalzen (14, 15) erforderlich. <IMAGE>
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